
Referat fra generalforsamling den 23. maj 2024  
kl. 17.15-18.15  
Hotel Fåborg Fjord – Svendborgvej 175, 5600 Fåborg  
  
Dagsorden:  

1. Valg af dirigent og referent  
Ketty Brun blev valgt som dirigent. 
Karina Hvid blev valgt som referent. 
 

2. Godkendelse af dagsorden  
Dagsorden blev godkendt. 
 

3. Godkendelse af bestyrelsens beretning for 2023  
Vinie gennemgik beretningen. Vi var tæt på at aflyse konferencen pga. for få 
tilmeldinger. Men vi valgte heldigvis at afholde den. Der kom en del eftertilmeldinger, 
så vi nåede op på næsten 100. Programmet bliver altid sendt ud til deltagere fra 
foregående år samt medlemmer. Desuden sendes det til alle kommuner med en 
forespørgsel, om de vil distribuere det til skoler, daginstitutioner og forvaltninger, der 
arbejder med integration af flersprogede børn og unge.  
Når bestyrelsen sender programmet/invitationen ud, er det en god idé, at 
modtageren deler invitationen i sit eget netværk, så flere får mulighed for at modtage 
den. Beretning blev godkendt. 
 

4. Godkendelse af det reviderede regnskab for 2023 
Irene gennemgik regnskabet. Regnskabet blev godkendt. Regnskabet er også blevet 
udsendt og bliver lagt på hjemmesiden efter generalforsamlingen. 
  

5. Indkomne forslag: Vi har ikke modtaget forslag  
 

6. Rettede vedtægter efter ændring af navn på sidste generalforsamling  
Blev kort gennemgået. 
 

7. Fastlæggelse af kontingent 
Fortsætter som sidste år: 100 kr. for alm. medlemmer. 50 kr. for pensionister og 
studerende. Kontingentet blev godkendt. 
 

8. Valg af formand 
Vinie Hansen blev genvalgt.  



 
9. Valg af tre bestyrelsesmedlemmer 

Der var fire der opstillede til bestyrelsen: 
- Karina Hvid blev genvalgt med 15 stemmer 
- Lene Møller Olsen blev genvalgt med 15 stemmer 
- Jane Nielsen blev valgt med 8 stemmer 
- Sandra Hansen blev ikke valgt med 7 stemmer 

  
10.  Valg af to suppleanter 

Nirmin Hamad og Sandra Hansen blev valgt.  
  
 

11.  Valg af revisor og revisorsuppleant 
Ketty Bruun blev genvalgt som revisor. 
Lisbeth Kjeldsen blev valgt som revisorsuppleant 
 
       12. Eventuelt  
Vi diskuterede vigtigheden af foreningens arbejde, og hvordan vi kan brede det ud til 
flere, og hvordan vi kan få flere medlemmer. Der var forslag om, at bestyrelsen kan 
søge økonomisk støtte via forskellige fonde. Bestyrelsen har desværre ikke så meget 
til dette, da det er frivilligt arbejde, men vi tager gerne imod gode ideer. 
 
I forbindelse med valget til bestyrelsen blev der spurgt ind til arbejdet i bestyrelsen. 
Bestyrelsen gav udtryk for, at det er et meget spændende arbejde, hvor vi videndeler 
rigtig meget og holder øje med, hvad der rører sig på området. 
 
Vinie takkede Lisbeth og Berit for deres indsats i bestyrelsesarbejde. De modtog en 
lille gave som tak. 


